
Näringslivsrådet i Dorotea kommun 

 

20241022 

17:30 

Minnesanteckningar från möte med Näringslivsrådet i Dorotea Kommun 

Plats: Stora studion, Centrumhuset. Våning 2. 

Tid: 17:30 

Närvarande:      Anna-Karin Holmqvist, Borgafjällens lanthandel 

Christian Ek, Lapland Hunting & Game 

Niklas Nilsson, NN Transport 

Alexandra Korsén, NN Transport 

Ulrik Norkvist, Föreningen Företagarna/Cintech 

     Greger Lindqvist, S 

Staffan Östman, C/ Östmans Skog  

Olli Joenväärä, Kommunchef 

Sara Norlin, Enhetschef Utvecklingsenheten.   

Gabriel Holmlund, Näringslivsutvecklare 

Linnea Johansson, chef Teknik och Service/Kultur och Fritid 

Mötet inleds 

Närvarokontroll 

Val av sekreterare – Sara Norlin 

 

1. Nulägesrapport 

- Kort beskrivning av läget i respektive bransch (fokus lokalt) och information 

från kommunala verksamheter: 

Transport: Branschen fortsatt stabil. Gott om arbete. Lite lugnare period 

inför högsäsong i fjällen som vanligt. Lokal entreprenör anlitad av bolaget 

som vann upphandling grävtjänst. NN Transport nominerade som Årets 



Gasellföretag. Fortsatt lokala entreprenörer efter ny upphandling av 

skolskjutsar. 

Skogsnäringen: Ingen större förändring sedan senast. Väderförhållanden har 

komplicerat arbetet med mycket vatten i markerna. Mycket att göra för alla 

typer av företag som återfinns inom branschen inkl anläggning/transport.  

Besöksnäring: Utmaning att få en samlad bild från branschen. Generell 

ökning av gästnätter i Västerbotten men inte samma tendens till ökning i 

Dorotea Kommun. Finns potential att samverka på annat sätt, exempelvis 

mot Österbotten/Vasa. Besökande jägare tenderar att i högre utsträckning 

bo i husbil/husvagn istället för att hyra boende. 

Handel: Fortsatt kämpigt för företagarna i Dorotea samhälle på grund av 

påverkan från vägomläggningen då arbetet fördröjts. De som haft öppet i 

Borgafjäll har haft en bra sommar. 

IT/Tekniksektorn: Ny representant, inte haft möjlighet att samla bild av 

branschen som helhet inför detta möte. Mycket jobb med att anlägga fiber 

och ser över möjlighet att utöka med fler tjänster.   

Kommunen: Kommunchef presenterar befolkningsframskrivningen för 

Dorotea Kommun och riket i stort, samt även i Europa. Utifrån 

kartläggningen  vidtar kommunen åtgärder. Prognostiserat underskott för 

2024, beror på bemanningspersonal, placeringar, uppvärmningskostnader 

och minskade intäkter.  

Tf. chef för Tekniska enheten uppdaterar nuläget inför pågående 

omorganisation. En tjänst som teknisk förvaltare är utannonserad för 

arbetsuppgifterna som inte överförs till nya VA-bolaget från årsskiftet.  

Utvecklingsenheten informerar om att statsbidraget för näringslivsutveckling 

som finansierat personal och andra delar av näringslivsarbetet sedan 2018 

upphör från nästa år. Det finns en plan för att säkra befintlig personal men 

minskade medel till andra utgifter som finansierats av statsbidraget under 

åren. 

Branschrepresentanterna har synpunkter till kommunen – mer information 

vore önskvärt kring Doroteahus omdisponering av lokaler då det påverkar 

företag och föreningar som hyr lokal av Doroteahus. 

2. Uppföljning samordning arrangemang  

- Personal vid Kultur- och Fritid har under året arbetat med samordning 

av arrangemang enligt det förslag som lades fram vid Näringslivrådet 



240305. Samordnaren har bjudit in till träffar, skapat annonser vid 

samarrangemang och jobbat fram ett årshjul för gemensam planering. 

Närmaste arrangemanget på tur är skyltlördag. Ambitionen är att 

förlänga uppdraget kommande år. Uppföljning och utvärdering av årets 

insatser och planering framåt. En ambition har varit att fler aktörer ska 

samverka vid arrangemang men det har ännu inte uppnåtts fullt ut. 

Synpunkt från branschrepresentanterna - Önskemål om digital kalender 

för att undvika krock av möten.  

3. Ny rådsmedlem  

- Ny representant från föreningen Företagarna – Ulrik Norkvist. Nybildad 

styrelse sedan i somras. Arbetar fortfarande med vad, hur och med vem 

föreningen ska arbeta.  Ambitionen är att bygga gemenskap och ett 

forum för att företagare i Dorotea ska lyfta sina frågor/gemensamma 

punkter. Ulrik representerar även IT/Teknik-sektorn i rådet. 

4. Årets unga företagare  

- Rådet har fått i uppdrag att tillsammans utse årets unga företagare i 

Dorotea som ska uppmärksammas på Björngalan den 23 november. 

Överenskommet att Gabriel sammanställer lista på företagare upp till 

34 år. Rådet samlas och utser kandidat inför galan. 

5. Näringslivsplan  

- Den aktuella näringslivsplanen ska ses över inför revidering i början av 

2025. Vi ser över den nuvarande planen och Gabriel/Sara presenterar 

vad som är gjort och vad som inte är utfört under år 2023 – 2024. 

Presentationen ligger som bilaga till mötesanteckningarna. Beslut att ta 

upp revideringen under nästa möte. Branschrepresentanterna samlar in 

synpunkter på den aktuella planen, med särskilt fokus på de planerade 

aktiviteterna. Tjänstepersoner och politiker ser över delmål/och 

aktiviteter. 

6. Övriga frågor 

- Projekt Shimr som pågår till 251231 har relativt gott om medel kvar som 

ska användas till företagsutveckling. Exempel på insatser som kan 

beviljs är konsultstöd eller fortbildning. Projektmedarbetare Peter 

Ahlqvist kan kontaktas vid förfrågan.  

 



7. Nästa möte 

- 17 december i Borgafjäll. Plats meddelas senare. 

 

 

 

 

 

 

 


